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Najava ministarstva zdravlja da će ukinuti laboratorij za analizu krvi u Čazmi  01. srpnja 2016.
godine  je loša odluka za žitelje Čazme, a opravdava se time da je to nadstandard i da to nalaže
pravilnik Ministarstva zdravlja, koji jedino može promijeniti ministar.

  

Ako se ta odluka provede krv će se vaditi kod liječnika obiteljske medicine u Čazmi, te će se
nalaz raditi u 80 kilometara udaljenom Daruvaru. Druga opcija je ta da grad Čazma sklopi
ugovor s Domom zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za financiranje liječničkog
nadstandarda i tako će i dalje imati laboratorij za analizu krvi.

  

Bjelovarsko-bilogorska županija prihvaćanjem odluke ministarstva zdravlja žitelje Čazme
kažnjava i oni bi tom odlukom bili građani drugog reda, te se postavlja pitanje zar svi žitelji
Bjelovarsko-bilogorske županije ne zaslužuju jednaka prava i zakonom propisanu primarnu
zdravstvenu zaštitu. Žalosno je to da sve loše odluke vlade RH se prebacuju na jedinice lokalne
samouprave ,tebi se u ovom slučaju dodatno opteretio proračun Čazme, a županija žmiri kao da
se nje to ne tiče .
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HSP iz Bjelovarsko-bilogorske županije poziva ministra zdravlja da promjeni pravilnik i pomogne
svojim građanima jer je iz ovog slučaja vidljivo da pravilnik nije dobar i da su potrebne
promjene. Na ministarstvu i županiji je odgovornost kakvu će odluku donesti, mi se nadamo da
ta odluka neće biti na štetu grada Čazme i Čazmanaca.

  

Hrvatska stranka prava

  

Bjelovarsko-bilogorske županije

  

Zvonko Mlakić, predsjednik
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